



29/07/2016

In response to your inquiry of 29/07/2016 we inform you that:

According to section 6a of Services Provider License Agreement (indirect) № 53559728 (“Service Provider License Agreement”, “SPLA”, “Agreement”), between LLC "FLEX" and Microsoft Ireland Operations Limited (MIOL), LLC "FLEX" has a non-perpetual, non-exclusive, terminable, non-transferable, worldwide and limited right during the term of the Agreement to copy, install, access, display, run, distribute, make available or otherwise interact with the Products in order to provide Software Services. Software Services include, but are not limited to, providing the Software Services to the prospective End Users on a trial basis. As of the writing of this letter, the Agreement is active with the expiration date of 31/12/2018

The Products available in the SPLA program and their use rights are listed in the Services Provider Use Rights (SPUR) document available at Microsoft website <http://www.microsoftvolumelicensing.com/userights/DocumentSearch.aspx?Mode=3&DocumentTypeId=2>. The SPUR is updated on a regular basis

Definitions assigned in the Agreement apply to all the capitalized terms used in this letter.

---

Microsoft Ireland Operations Limited





29/07/2016

В ответ на Ваш запрос от 29/07/2016 сообщаем:

согласно пункту 6а Лицензионного Соглашения с Поставщиком Услуг (через торгового посредника) № 53559728(“Service Provider License Agreement”, “SPLA”, “Соглашение”), заключенного между ООО "ФЛЕКС" и Microsoft Ireland Operations Limited (MIOL), ООО "ФЛЕКС" имеет ограниченное во времени, неисключительное, прекращаемое, не подлежащее передаче, действующее во всем мире и ограниченное право на копирование, установку, доступ, отображение, запуск, распространение Продуктов или на другое взаимодействие с Продуктом для предоставления Программных услуг в течение срока действия заключенного SPLA. Программные услуги включают, в том числе, и услуги по предоставлению Программных услуг третьим лицам в качестве пробных версий. На дату составления письма Соглашение является действующим и прекращает свое действие 31/12/2018

Перечень программных продуктов и правила их использования приведены в документе «Права использования продуктов, предоставленные поставщику услуг» (SPUR), который располагается на сайте Microsoft <http://www.microsoftvolumelicensing.com/userights/DocumentSearch.aspx?Mode=3&DocumentTypeId=2> и регулярно обновляется.

Все термины, написанные в настоящем письме с заглавной буквы, имеют значения, закрепленные за ними в Соглашении.

Microsoft Ireland Operations Limited

